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Zápis z 23. jednání Výboru sociálního a zdravotního ZMČ Praha 10 konaného 
dne 23. 4. 2025 v budově ÚMČ Praha 10 od 17:00 do 18:15 hodin  

 
Jednání bylo zahájeno v 17:00 hodin. Jednání řídila předsedkyně výboru, Mgr. Veronika 
Žolčáková, která přivítala přítomné členy i hosty. Konstatovala, že je Výbor usnášeníschopný.  
 
Přítomni: Mgr. Veronika Žolčáková, pí. Veronika Dvořáková, Mgr. Tereza Hauffenová, MBA, 
Ing. Bohdana Holá, p. David Krůta, Mgr. Josef Nerušil, Mgr. Ondřej Počarovský, Pavel Petřík 
 
Nepřítomni: -  
 
Hosté: dle prezenční listiny   
 

1. Určení ověřovatele 
 
Za ověřovatele zápisu určila předsedkyně výboru Mgr. Ondřeje Počarovského.  
 

2. Schválení programu 23. jednání VSZ 
 

Navržený program:  
 

1. Určení ověřovatele  
2. Schválení programu 23. jednání VSZ 
3. Informace o schválení zápisu z 22. jednání VSZ  
4. Rodinná centra na Praze 10  
5. Informace o záměru zřízení Denního stacionáře 
6. Diskuse 
7. Materiál „Návrh na poskytnutí dotací z rozpočtu MČ Praha 10 v rámci Dotačního 

programu městské části Praha 10 na podporu dětí z MČ Praha 10 s těžkým zdravotním 
postižením a jejich rodin pro rok 2025 za první pololetí školního roku 2024/2025“  

8. Materiál „Návrh na projednání žádosti o individuální dotaci z rozpočtu MČ Praha 10 
žadatele ALZHEIMER HOME z. ú.“ 

 
 

 
Hlasováno o návrhu programu:  

 
Průběh hlasování: 

PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL 
6 6 0 0 0 

 
 
Hlasováno o tom, že přítomní hosté budou moci vystupovat pouze po udělení slova 
předsedkyní výboru, o každém jejich vystoupení nebude hlasováno zvlášť:  
 
Průběh hlasování: 

PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL 
6 6 0 0 0 
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3. Informace o schválení zápisu z 22. jednání VSZ 
 

Zápis z 22. jednání VSZ byl schválen předsedkyní VSZ a ověřen určeným ověřovatelem 
zápisu. Zápis byl rozeslán členům VSZ.  
 
 

4. Rodinná centra na Praze 10  
 

V rámci tohoto bodu vystoupila za organizaci Klub K2, o.p.s.,  a za 
Rodinné a komunitní centrum Jablíčkov, z.s.,   

Obě organizace přednesly informaci o svojí činnosti – prezentace budou se zápisem rozeslány 
členům VSZ.  

Příchod 17:18 Mgr. Nerušil   

Diskuse: V. Žolčáková, B. Holá, O. Počarovský, P. Mareš   

Ing. Holá vznesla dotaz na koncepčnost rozdělování financí mezi cílové skupiny (senioři, 
rodiny s dětmi apod.). V odpovědi zaznělo, že je to sledováno v rámci dotačního řízení, z něj 
je poznat rozložení podpory. Jedná se zpravidla o těžko srovnatelné aktivity některých 
organizací – různorodost. Též připomenuta koncepce rodinné politiky – ta zahrnuje rodiny 
s dětmi, tak seniory.  
 
Mgr. Počarovský připomněl proběhlou kampaň k otevírání ZŠ V Olšinách. Zmínil dotační 
podporu, zejména pak to, že organizace oceňují víceleté financování. Též zmíněna podpora 
v podobě nájmů v zájmu obce. Pochválena též možnost informovat o činnosti v novinách 
Desítka.     
 
Mgr. Mareš: U rodinných center se oceňuje přirozenost programu – od náhodné návštěvy, 
přes pravidelné návštěvy až po pomoc s konkrétním problémem. I Centrum primární 
prevence dnes při jiném jednání ocenilo činnost mateřských a rodinných center – plní funkci 
primární prevence.  
 
Mgr. Žolčáková: Rodinná centra se zapojují i v rámci integračních aktivit. Je třeba též vzít 
v úvahu změny dotačního řízení na MHMP – při přidělování dotací na MČ Praha 10 pro 
rodinná centra je potřeba brát v úvahu podobu dotačního řízení na hl. m. Praha. Z dotačního 
řízení MHMP např. v tomto roce vypadla podpora volnočasových aktivit, což mělo výrazný 
dopad na rozpočty rodinných center.   
 
Hlasováno o usnesení VSZ/23/01/2025: 
 
Výbor sociální a zdravotní 
 

I. BERE NA VĚDOMÍ  
Informaci o činnosti rodinných center na Praze 10  

 
 
Berou na vědomí  
 
Průběh hlasování: 

PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL 
7 7 0 0 0 
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5. Informace o záměru zřízení Denního stacionáře 
 

Podkladový materiál k projednávanému bodu byl členům Výboru sociálního a zdravotního 
rozeslán dne 17. 4. 2025. Materiál představila Mgr. Veronika Žolčáková, předsedkyně VSZ.  

Diskuse: V. Žolčáková, O. Počarovský, B. Holá, P. Mareš, T. Hauffenová, Ing. Beneš    

Mgr. Žolčáková konstatovala, že rozeslané materiály jsou dalším krokem, který navazuje 
na předchozí vystoupení Péče bez překážek na jednání VSZ – nyní je popsán provoz takového 
zařízení.  

Mgr. Počarovský: HMP potvrdilo, že ze strany HMP by byl zájem o provoz takového zařízení. 
Pokud Praha 10 vyčlení prostor a naprojektuje modulární stavbu, pak by se HMP zabývalo 
výstavbou a provozem. V tomto duchu by bylo sepsáno memorandum. Prostory jsou 
uvažovány u MŠ Chmelová. K tomu byl zpracován rozeslaný záměr.  

Mgr. Žolčáková: Z naší strany jde o vstřícný krok. My vnímáme potřebnost, nabízíme 
pozemek. Ze strany MČ není v možnostech hradit stavbu ani provoz.  

Mgr. Počarovský: Bude to služba pro celou Prahu, je třeba uvažovat z pozice Pražana, nikoliv 
občana Prahy 10. 

Ing. Holá: Jednalo už se s nějakou organizací? Nikoliv, v této fázi je to předčasné. Potřebnost 
záměru připomíná organizace Péče bez překážek.  

Mgr. Mareš: Obdobná služba se otevřela v Lahovicích v již existujícím prostoru (tady to půjde 
pomaleji) – mají naplněnou kapacitu a vysoký převis dalších žádostí.   

Ing. Beneš: Dotaz na prostory Diakonie na Praze 10 – zda se neoživil projekt na rekonstrukci? 
Uvedeno, že probíhá intenzivní jednání o posunu toho projektu – řeší se stavební povolení.  

Ing. Beneš: Proč nejsou variantní řešení? Na pozemek v Chmelové by se vešel další pavilon 
mateřské školy. Pacht pozemku na kraji Trojmezí? Tam by se to též dalo realizovat.  

Mgr. Žolčáková: Jde nám o rychlost, proto se sáhlo po nejdostupnějším a nejrychlejším řešení.  

Mgr. Počarovský – ředitelka MŠ Chmelová se zařízením tohoto typu v sousedství MČ nemá 
problém, další pavilon MŠ by byl více problematický. Zde by to mělo další přesah – 
propojování.  

 

6. Diskuse 

Společné jednání pracovních skupin KPSS - 14.6.2025 

Úvaha o přesunu VSZ 21. 5. 2025 – předsedkyně VSZ ještě projedná mimo jednání VSZ.  

 

7. Materiál „Návrh na poskytnutí dotací z rozpočtu MČ Praha 10 v rámci Dotačního 
programu městské části Praha 10 na podporu dětí z MČ Praha 10 s těžkým 
zdravotním postižením a jejich rodin pro rok 2025 za první pololetí školního 
roku 2024/2025“  

 
Podkladový materiál k projednávanému bodu byl členům Výboru sociálního a zdravotního 
rozeslán dne 17. 4. 2025. Materiál představil Pavel Petřík.  
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Hlasováno o usnesení VSZ/23/02/2025: 
 
Výbor sociální a zdravotní 
 

I. SOUHLASÍ  
S materiálem "Návrh na poskytnutí dotací z rozpočtu MČ Praha 10 v rámci Dotačního 
programu městské části Praha 10 na podporu dětí z MČ Praha 10 s těžkým zdravotním 
postižením a jejich rodin pro rok 2025 za první pololetí školního roku 2024/2025 
(0326/2025/OSO)“ a souhlasí s jeho předložením RMČ 

 
Průběh hlasování: 

PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL 
7 7 0 0 0 

 
 
 

8. Materiál „Návrh na projednání žádosti o individuální dotaci z rozpočtu 
MČ Praha 10 žadatele ALZHEIMER HOME z. ú.“ 

 
 

Podkladový materiál k projednávanému bodu byl členům Výboru sociálního a zdravotního 
rozeslán dne 17. 4. 2025. Materiál představil Pavel Petřík.  

Diskuse: O. Počarovský, B. Holá, P. Mareš, V. Žolčáková 
 

Hlasováno o usnesení VSZ/23/03/2025: 
 
Výbor sociální a zdravotní 
 

I. SOUHLASÍ  
S materiálem "Návrh na projednání žádosti o individuální dotaci z rozpočtu MČ Praha 10 
žadatele ALZHEIMER HOME z. ú. (0364/2025/OSO)“ a souhlasí s jeho předložením RMČ 

 
Průběh hlasování: 

PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL 
7 6 0 1 0 

 
 

  

Předsedkyně VSZ poděkovala všem přítomným za účast na jednání výboru a jednání 
v 18:15 ukončila.  
  
 
Mgr. Ondřej Počarovský      Mgr. Veronika Žolčáková 
ověřovatel zápisu       předsedkyně VSZ 
 
Pavel Petřík   
tajemník VSZ  
 
 
 
V Praze 12. 5. 2025 


